
ZÁPIS  A  NÁVRH  NA USNESENÍ  Č. 10/2024  Z JEDNÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  

OBCE  TĚŠANY  KONANÉHO  DNE 22.4.2024 OD 19.00 hod. V ZASEDACÍ 

MÍSTNOSTI OBECNÍHO ÚŘADU V TĚŠANECH 

 

1. Zahájení 

Starosta obce přivítal přítomné zastupitele a hosty. Zahájil zasedání zastupitelstva 
obce Těšany v 19.00 hod. Oznámil, že zasedání bylo řádně vyhlášeno, svoláno   
a konstatoval přítomnost nadpolovičního počtu členů ZO s tím, že zastupitelstvo obce 
je usnášeníschopné. Program byl řádně a v termínu vyvěšen na úřední desce. Uvedl, 
že zápis z minulého zasedání ZO byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné 
námitky. Starosta konstatoval, že v zápisu bude jmenovitě uvedeno, jak který 
zastupitel hlasoval v jednotlivých usneseních.   

Přítomno:  11 

Omluveni: 4  Lic. Roman Viktorin, Petr Merlin Vaněček, Jiří Petlák, MUDr. 
Bronislav Hnilička 

Neomluveni:  0 

Dle jednacího řádu je povinností člena ZO doručit na OÚ písemnou omluvu.   

2. Projednání a schválení programu jednání 

Přítomní zastupitelé obce obdrželi program ZO společně s pozvánkou na zasedání 

ZO.  

Starosta obce navrhuje schválení následujícího programu: 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení ověřovatelů zápisu 
4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 
5. Zpráva výborů a komisí 
6. Projekt odborné učebny ZŠ Těšany 
7. Projekt odkanalizování regionu Cezava 
8. Volby přísedících Okresního soudu Brno-venkov na období 2024-2028 
9. Linka bezpečí 
10. Diskuse, různé 
11. Závěr 
 

 

 



 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje program jednání. 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

Další návrh na usnesení zní:  

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje, že usnesení k bodům jednání bude přijímáno hlasováním 

jednotlivě v návaznosti na jejich projednání. 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

 

 

 



3. Schválení ověřovatelů zápisu: 

Starosta obce navrhl ověřovatele Bc. Jaroslava Nádeníčka, Ing. Pavla Horáka 

Návrh na usnesení:   

ZO Těšany schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Jaroslava Nádeníčka a Ing. Pavla 
Horáka. 

 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

Zapisovatelem byla určena zastupitelka Mgr. Vladislava Vaněčková. 

4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 

Práce na přístavbě školky jsou ve fázi, kdy jsou hotoví vodaři a elektrikáři. Oproti 

původnímu projektu, jsme se kvůli nesoudržnosti stávajícího betonového podkladu, 

rozhodli pro variantu podlahového topení namísto radiátorů. V současné době 

diskutujeme akustické řešení objektu pro větší pohodu 22 dětí, přístřešek před 

vchodem do nové části školky, WC pro vozíčkáře, které musí být v objektu vyřešeno a 

projekt je nezahrnoval a další. 

V současné době řešíme i rozšíření zastřešení na kabinách, abychom předešli 

odmrzání dlažby a vlhkosti v této obecní budově.  

Po vykácení nebezpečných stromů v remízku jednáme s firmou, která nám půdní 

frézou odstraní pařezy, zbytky dřevin a náletů tak, aby tato parcela byla nachystaná 

na případnou výsadbu nového lesa. Na doporučení lesů ČR je, s ohledem na rychlé 

podrůstání náletů, vhodné pozemek takto připravit co nejdříve. V případě podpisu 

smlouvy by frézování pozemku proběhlo v květnu. Cena těchto prací je 29 tis. Kč + 

DPH za hektar. Konečná cena bude spočítaná na základě skutečné vykácené plochy 

pomocí zaměření GPS. Za dřevoštěpku vytěženou z biomasy v remízku obec 

inkasovala 25 tis. Kč. 



Z JMK jsme obdrželi k podpisu smlouvu o schválené dotaci na Podporu adaptačních 

opatření na změnu klimatu v roce 2024. 

Po revizních zprávách na přípojky plynu v obecních budovách, proběhne v nejbližších 

dnech nově i revize kompletního VO.  

Rezavějící vítací ceduli obce, instalovanou u mostku ve směru od Borkovan, jsme 

vyměnili za novou. Stejná vítací cedule je namontovaná i před vstupní branou starého 

evangelického hřbitova.  

Před zámkem poblíž napoleonského kříže jsme vysadili čtyři nové lípy. Stromy jsme 

tam vysadili na doporučení zahradníka. Při prořezu se totiž ukázalo, že některé haluze 

stávajících stromů jsou už stářím duté a nevíme, jak dlouho vydrží. Navíc druhá lípa 

od kříže je v koruně svázaná. Kvůli špatně zapěstované koruně a tvarem kmene 

označovaným tlakový klín už teď ohrožuje svým rozlomením budovu zámku , což bude 

potřeba řešit radikálním prořezem. 

U plotu poblíž starých kabin jsme zbudovali terasu 4x4 m, na které postavíme 

zastřešený altán. Bude sloužit maminkám v případě deště a mládeži pro společné 

setkávání. 

 

RO schválila  

• Dodatek č. 6 k organizačnímu řádu obecního úřadu Těšany. 

• Zpracování projektové dokumentace ve fázi DPS pod názvem "ÚPRAVY 

VEŘEJNÉHO PROSTRANSTVÍ V TĚŠANECH" od Ing. Arch. Regíny Kubrické. 

• účetní závěrku ZŠ a MŠ Těšany za rok 2023 a  výsledek hospodaření z hlavní 

činnosti ve výši 949.273,99 Kč a výsledek hospodaření z vedlejší činnosti 

65.811,27 Kč. 

• Odpisový plán ZŠ a MŠ Těšany na období 2024/1-2024/12 

• Žádost ZŠ a MŠ Těšany zastoupené Mgr. Ladou Hrabcovou o převedení částky 

1.000.000,- Kč z Revizního fondu do Investičního fondu z důvodů pokrytí 

nákladů spojených s projektem Rozvoj odborného vzdělávání. 

• přijetí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 60.000 Kč na projekt 

Zdravotní a redukční řez a dosadba stromů v obci Těšany 

• Smlouvu o zajištění financování sociálních služeb v rámci dotačního programu 

„Podpora základních činností v oblasti poskytování registrovaných sociálních 

služeb občanům města Židlochovice a občanům správního obvodu ORP 

Židlochovice pro rok 2024 v celkové výši 47.022- Kč. 

• žádost o finanční podporu  

o ve výši 15.000,- Kč na zakoupení cen pro děti, vybavení tábora a 

pomůcek pro celotáborovou hru pro Orel jednota Těšany, p.s. 

o ve výši 3.000,- Kč pro Orel jednota Těšany, p.s. na jarní výlet pro děti 



o výši 5.000,- Kč pro Orel jednota Těšany, p.s. na vyčištění táborových 

dek. 

o 5.000,- pro SDH Těšany na nákup reflexních odměn a občerstvení na 

akci Dopravní den 2024 

o 5.000,- pro SDH Těšany na zajištění hudební produkce skupiny MRAK 

na akci Pálení čarodějnic 2024  

o  

• RO neschválila  

o Žádost o finanční příspěvek HC Tygři Moutnice, navrhovaná částka 

50.000,- Kč. 

V průběhu zprávy starosty v 19:13 přichází zastupitel Jiří Petlák, počet 

přítomných členů zastupitelstva se zvyšuje na 12 osob. 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany bere na vědomí zprávu starosty bez výhrad. 

 

5. Zprávy výborů a komisí 

Starosta požádal zástupce komisí a výborů, aby seznámili zastupitele a hosty  
s činností komisí a výborů.   

Ing. Jana Šnajdrová, předsedkyně finančního výboru – finanční výbor se nesešel.  

Ing. Vojtěch Vymazal, komise ŽP – Komise životního prostředí se nesešla. 

Lic. Roman Viktorin, předseda kontrolního výboru – Kontrolní výbor se nesešel. 

Mgr. Radka Kučerková, předsedkyně kulturní komise doručila Zápis kulturní komise, 
který přečetl starosta obce:  

1. Komise se sešla mnohokrát – usilovně pracuje na setkání seniorů – nově i 
pro seniory z obce Nesvačilka 11. 5. 2024 

2. Původně plánované vystoupení VUS Ondráš bylo přeloženo na začátek října 
– z důvodu VUS. 

3. Pomáháme při zařizování slavností – zajišťujeme komunikaci se soubory, 
zajišťujeme stánky. 

4. Plánujeme za nových podmínek vítání občánků na měsíc červen. 

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany bere na vědomí zprávu z výborů a komisí. 



 

6. Projekt odborné učebny ZŠ Těšany 

Starosta obce předal slovo ředitelce ZŠ a MŠ Těšany Mgr. Ladě Hrabcové, která 

seznámila zastupitele s projektem Rozvoj odborného vzdělávání v ZŠ Těšany v 

celkové hodnotě 2.973.844,02 Kč. Cílem projektu je vytvoření odborné učebny 

přírodních věd s laboratorními pracovišti pro 24 žáků včetně stavebních úprav, 

zastínění, nového nábytku, IT techniky a pomůcek pro Př, CH, F. Dále se doplní 

pomůcky pro polytechnické vzdělávání – především 3D tiskárny. Financování projektu 

je ex-post, což znamená, že zřizovatel navýší rozpočet a investiční fond školy. 

Místostarosta doplňuje, že v rámci investic do školy bude nezbytné řešit i vybudování 

nového výtahu pro MŠ na přepravu stravy. Původní výtah z roku 1978 už nevyhovuje 

hygienickým ani dalším požadavkům na moderní provoz.  

Pavel Horák doporučuje projekt ke schválení, škola dříve mívala i odborné učebny, 

bylo to přínosné pro vzdělávání těšanských dětí. 

 

  

Návrh na usnesení:  

ZO schvaluje projekt „Rozvoj odborného vzdělávání v ZŠ Těšany“. ZO k tomuto 

projektu schvaluje vyhlášení výběrových řízení s tímto projektem spojené, které 

bude vyhlašovat Mgr. Lada Hrabcová. 

 

Hlasováno:  

Pro  12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková, Jiří 

Petlák. 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 



V rámci nutnosti předfinancování uvedené akce je nutné přijmout rozpočtové opatření, 

kterým budou na p. o. ZŠ a MŠ Těšany uvolněny finanční zdroje. Po obdržení dotace 

základní školou budou finanční toky opět projednány na ZO.  

Ve stejném rozpočtovém opatření jsou dále zohledněny náklady na sociální služby – 

město Židlochovice vyčíslilo obci, kolika občanům Těšan jsou sociální služby 

poskytovány, celkové náklady převyšují původně rozpočtovanou částku. Obec má 

dlouhodobě prioritu podporovat sociální služby poskytované svým obyvatelům. Dále 

rozpočtové opatření pojednává příjmy a některé náklady na projekt obnovení remízku 

za Těšany směr Moutnice. Dále možný příspěvek na Linku bezpečí, o kterém budeme 

hovořit v dalším bodě. 

 

Návrh na usnesení:  

ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2024 

 

Hlasováno:  

Pro  12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková, Jiří 

Petlák. 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

7. Prodej Projekt odkanalizování regionu Cezava 

Starosta obce Milan Strouhal přivítal zástupce VAS Ing. Vavřinovou a Ing. Klimeše, 

kteří zastupitelům podávají informace o zamýšleném projektu odkanalizování značné 

části regionu Cezava. Záměr je ten, aby každá obec nemusela mít svoji ČOV, ale aby 

obce odvedly splaškovou vodu na čističku do Modřic.  

Obec má dvě možnosti, jak naložit se splaškovou vodou – rekonstruovat čističku, nebo 

ji proměnit na přečerpávací stanici, čištění přenechat až na ČOV Modřice. Ing. 

Vavřinová představila projekt odkanalizování Rajhradska a Újezdska, kde se aktuálně 

voda odkanalizovává na 11 malých čistírnách. Stávající stav je ekonomicky neefektivní 

a dostává se do konfliktu s požadavky obcí na zvýšení kapacity a současně s 



požadavkem státu na zvýšení ekologičnosti provozu. V případě zbudování čerpacích 

stanic by bylo možné navyšovat kapacity systému kanalizace pouze změnou režimu 

či výkonu čerpání, nezakládalo by nutnost rozsáhlých rekonstrukcí čistíren. Pro obce 

by tak společné odkanalizování v horizontu desítek let znamenalo snížení nákladů na 

čistírny. 

Projektová studie byla konzultována se starosty v území a aktualizována. Zbudování 

celé varianty čerpacích stanic pro Újezdsko a Rajhradsko je odhadováno na 6-8 let do 

zahájení provozu. 

V případě realizace stavby obou větví by podle odhadovaných cen měly náklady 

dosahovat cca 730 milionů Kč pro celou soustavu. Hydraulický model je posuzován 

podle požadavků DSO Šlapanicko. Obec zvažuje připojení k DSO Šlapanicko za 

účelem zajištění nejsnazšího přístupu ke společné politice odkanalizování. 

VAS Brno se zasazuje už dnes o získání dotace pro projekt, do budoucna ale nelze 

odhadnout investiční priority státu. Dotace na projekt jsou tedy v budoucnu možné, ale 

nikoliv zaručené.  

Co je naopak velmi pravděpodobné, jsou změny legislativy směrem ke zpřísnění 

pravidel pro ČOV a požadavky na zvyšování ekologičnosti a soběstačnosti provozu. 

Čistírna v Brně musí splňovat výrazně přísnější limity pro čistotu vypouštěné vody, 

navíc náklady na přečištění stejného objemu vody jsou výrazně nižší ve velké ČOV v 

Modřicích. 

V obcích často zaznívá, že místní potoky přijdou o vodu při odvádění odpadních vod 

do Brna. To může být částečně pravda, přesto podle aktuálních statistik obce v okolí 

Brna většinu vody získávají z brněnského vodovodního systému, proto se úbytek vody 

v obecních tocích nejeví jako významné riziko. Navíc bude vyváženo tím, že voda bude 

lépe přečištěna a obec si nebude do vodních toků vypouštět vodu znečištěnou např. 

léky a hormony, které malé čistírny nedokážou vyfiltrovat. 

V případě zbudování nové čistírny v Těšanech by s ohledem na výhled počtu obyvatel 

do roku 2045 by bylo vhodné uvažovat o dvoulinkové čistírně s dvojnásobnou 

kapacitou. Revitalizaci by bylo možné naplánovat s postupnými kroky do roku 2030 a 

2045. V součtu obou těchto kroků lze očekávat investici přinejmenším 36 milionů Kč 

(počítáno dle již známých nákladů na navyšování kapacit v jiných lokalitách). 

Bakteriální čistírna současného modelu může fungovat i při mírném přetížení – pokud 

obec neplánuje zásadní rozvoj, budou mít bakterie dostatečný prostor, aby voda 

protékala tempem, které umožňuje sedání kalů a odtok přečištěné vody. To ovšem 

pouze za předpokladu, že nebudou nastávat velké dešťové kalamity nebo 

nestandardní problémy. 

Starostové okolních obcí v rámci DSO Cezava považují plánovanou centralizaci za 

výhodnou, protože většinu obcí by v budoucnosti čekala významná intenzifikace ČOV. 

Legislativa by mohla zpřísnit požadavky na čištění fosforu i v malých čistírnách s 



ohledem na to, že fosfor v přečištěné vodě podporuje růst sinic v nádržích 

(Novomlýnské nádrže). Nové malé ČOV musí být dle nové legislativy energeticky 

soběstačné, obec by k ní potřebovala vyprojektovat např. solární elektrárnu, aby 

zajistila energetickou soběstačnost. 

Dešťovou vodu bude potřeba řešit dešťovými zdržemi nebo oddílnými kanalizacemi, 

ČOV Modřice není dimenzovaná na pojmutí a přečištění veškeré dešťové vody, ale 

počítá se s odlehčovací formou kanalizace – je definováno, jaké procento dešťové 

vody je třeba odvést do kanalizace, jaké procento zůstane po „naši“ kanalizační zdrž 

a může zůstávat ve vodoteči.  

Centralizovaný systém bude veden v tvárné litině se životností cca 90 let, systém bude 

dimenzován na různé možnosti v budoucnosti. 

Jana Strážnická se ptá, proč se obec má připojovat k DSO Šlapanicko, když Šlapanice 

nejsou součástí prezentovaného území. Ing. Vavřinová a Ing. Klimeš odpovídají, že 

DSO má vlastní kanalizační systém zbudovaný, už jej provozuje, má zkušenosti, navíc 

jedna z variant se napojuje na jejich přímou kanalizační linku do Brna. DSO dokáže 

zajistit administrativní procesy spojené se společným řešením odkanalizování, 

komunikaci mezi obcemi, společné zajištění činností souvisejících s projektem. 

Jana Šnajdrová se ptá, jak se snížené náklady na čištění vody promítnou do vodného 

a stočného obyvatel. Ing. Klimeš odpovídá, že DSO si sám rozhoduje o obvykle 

jednotné výši vodného a stočného. 

 

 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany bere na vědomí informace k projektu Odkanalizování v regionu 

Cezava.  

 

8. Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov na funkční období 2024 - 

2028 

 

Okresní soud požádal o zvolení přísedící k Okresnímu soudu Brno-venkov pro funkční 

období let 2024-2028. Návrh byl předložen se všemi náležitostmi, které stanovuje 

zákon č. 6/2002 Sb., o soudech, přísedících a státní správě soudů a o změně   dalších 

zákonů, ve znění pozdějších předpisů. Předložený návrh se týká zvolení paní Libuše 

Strakové, nar. 13. 11. 1974, trvalý pobyt Těšany 115. 

 

 



Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje v souladu s ustanovením § 64 zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, 

přísedících a státní správě soudů a o změně některých dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů paní Libuši Strakovou, nar. 13. 11. 1974, trvalý pobyt 

Těšany 115 do funkce přísedící Okresního soudu Brno-venkov na funkční 

období let 2024-2028. 

Hlasováno:  

Pro  12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana 

Šnajdrová, Jana Štelclová, Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková, Jiří 

Petlák. 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

9. Linka bezpečí 

Jako každoročně, tak i letos požádala Linka bezpečí, z.s. o finanční podporu svého 

provozu ve výši 7.500,- Kč starostu obce a zastupitelstvo obce. 

Zastupitelstvo tuto žádost někdy schvaluje, ale ne vždy.  

V rámci podpory sociálních služeb zároveň nastává situace, kdy Židlochovice začínají 

přenášet výdaje na Senior Taxi na obce. Místostarosta dává ke zvážení, jestli podpořit 

Senior Taxi nebo Linku bezpečí, nebo oboje. Tomáš Gratcl podotýká, že Senior Taxi 

slouží převážně lidem, kteří zůstali v obci opuštěni, není pro ně jednoduché dostat se 

do Židlochovic za lékaři nebo jinými službami. 

Žádost o podporu pro Linku bezpečí a Senior Taxi se vzájemně nevylučují, shoda na 

tom, koho podpořit, bývá v zastupitelstvech různá. Místostarosta komentuje, že mu 

připadá pro obec bližší podporovat projekty, které se obce přímo týkají. 

Jaroslav Nádeníček se ptá, kolik jízd v Senior Taxi se za Těšany využije, pokud 

Židlochovice žádají o dotaci ve výši 40 tis. Kč. Starosta do příští schůze ZO zajistí 

podklady o Senior Taxi a sociálních službách, aby ZO bylo informováno o rostoucích 

nákladech na sociální služby a jejich využívání. Podpora Senior taxi není předmětem 

schůze dnešního ZO. 



Tomáš Gratcl dodává, že k původní Lince bezpečí navrhuje také kladné vyjádření, 

sociální oblast je přetížená a podfinancovaná jak v podpoře seniorů tak v podpoře 

mladých lidí s problémy, kterým se věnuje Linka bezpečí. 

Pavel Horák souhlasí s tím, že pro obec je možné podpořit obě žádosti, protože ani při 

současné podpoře obou dvou nebudou ohroženy plány ani stabilita obce. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje finanční příspěvek ve výši 7500 Kč na podporu Linky bezpečí, z.s. 

 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Martin Rychlík, Ing. Pavel Horák, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, 

Tomáš Gratcl, Mgr. Vladislava Vaněčková, Jiří Petlák. 

proti  0      

zdržel se  1 

Bc. Jaroslav Nádeníček 

Usnesení bylo schváleno.  

 

10. Diskuse, různé  

Starosta obce informuje zastupitele, že na základě zprávy, kterou jsme dostali od 

Centra pro regionální rozvoj České republiky je podezření, že ve výběrovém řízení na 

zhotovitele projektu „Nová třída MŠ Těšany“ byly zjištěny nedostatky. Tím 

nejzávažnějším je to, že počet dnů zveřejněné nabídky byl nižší, než udává zákon. 

Jde o lidskou chybu, která neměla vliv na cenové nabídky, nicméně z tohoto důvodu 

nemůžeme vyloučit, že by mohla být krácena dotace. Starosta dále zastupitele 

informoval, že chybu způsobila společnost, která výběrové řízení pro obec Těšany 

zhotovovala a případné škody bude obec také u této společnosti uplatňovat.  

Další ZO se sejde v červnu i s ohledem na stanovy DSO Šlapanicko. 

Jana Štelclová podotýká, že náklady, o kterých mluví VAS, jsou jen částí nákladů na 

kanalizaci. Obci zůstanou náklady na udržení místní kanalizace. 



Jana Šnajdrová komentuje, že obec i občané by měli zvažovat, jak nakládat s 

dešťovou vodou. 

 

 

 

 

11. Závěr 

Starosta poděkoval všem zastupitelům a přítomným občanům za účast. Ukončil 

zasedání ZO ve 20.50 hod. 

 

Zapsáno dne 22.04.2024 

 

                     vr.        vr.  

     Milan Strouhal                       Ing. Miroslav Zborovský 

starosta obce           místostarosta obce 

 

 

              vr.    vr.  

Bc. Jaroslav Nádeníček            Ing. Pavel Horák 

 

Zapsala: Mgr. Vladislava Vaněčková 


